
Odpoveď dozornej rady na list podielnika.

Vážená pani Lukáčová, vážení podielnici.

Dovoľte mi, aby som zaujal stanovisko k vášmu listu aj z pozície predsedu 
dozornej rady. 

Každý relevantný podnet, ktorý dozorná rada obdrží, berie veľmi vážne a 
prakticky vždy a okamžite iniciuje šetrenie či sa podnet zakladá na pravde a 
následne či došlo k pochybeniu zo strany vedenia alebo zamestnancov UMT. 

Rovnako náš záujem vyvolá negatívne vyjadrenie na činnosť respektíve nečinnosť 
Dozornej rady. 

Dovolím si vás preto upozorniť, že Dozorná rada teda preukazatelne funkčná je, a 
teda pravidelne zasadá, rokuje, kontroluje a zúčastňuje sa výberových konaní ako 
aj zasadnutí výboru UMT na pozvanie. O tomto všetkom v časoch oficiálnych 
kontrol píše riadne zápisnice. 

Ak však máte skutočne pocit, že Dozorná rada je nefunčná za celú radu vás 
vyzývam na to, aby ste o tom informovali na najbližšom zhromaždení všetkých 
podielnikov a samozrejme predložili o tom relevantné dôkazy.

Vopred ďakujem za prečítanie tohoto stanoviska Dozornej rady a lúčim sa v 
duchu budovatelov pozemkového spoločenstva.

Hore zdar.

Martin Malek 
Predseda Dozornej rady

V Martine, 30. 1. 2024 

Zápisnicu zostavil: predseda dozornej rady Urbáru Martin, p.s. 
Martin Malek, Bc.

Podpisy členov:

Martin Malek Bc. 
Predseda dozornej rady

Peter Chmúrny, 
člen dozornej rady

Ing. Marek Veverica, 
člen dozornej rady
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